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  Protokół Nr VII/2024

z sesji Rady Gminy Smołdzino
z dnia 29 października 2024 r.

Ad. 1. 

Sesja Rady Gminy Smołdzino rozpoczęła się o godz. 16:00 w sali konferencyjnej Urzędu Gminy

Smołdzino.  Obrady  otworzył  i  prowadził  Przewodniczący  Rady  Gminy  Jan  Fleszer.  Przywitał

radnych,  Wójta  Gminy,  Sekretarza  Gminy,  Skarbnika  Gminy,  Dyrektora  Słowińskiego  Parku

Narodowego,  kierowników  gminnych  jednostek  organizacyjnych,  sołtysów  oraz  wszystkich

oglądających sesję. Następnie na podstawie listy obecności stwierdził wystarczającą liczbę radnych

do prowadzenia obrad i podejmowania prawomocnych uchwał. Wyrażała się ona obecnością 15

radnych. 

/Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu/

W tym miejscu Przewodniczący Rady oddał głos Wójtowi Gminy, który wręczył nagrody i listy

gratulacyjne dwóm uczennicom Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Smołdzinie za osiągnięcia

sportowe, tj. I miejsce w Międzynarodowej Lidze Judo i III miejsce w Pucharze Polski w Judo.

Ad. 2.

Przewodniczący Rady przekazał, że radni otrzymali proponowany porządek obrad dzisiejszej sesji.

Zwrócił się z pytaniem, czy ktoś zgłasza zmiany do porządku obrad.

Radni nie zgłosili zmian.

Wójt wystąpił z wnioskiem o zmianę porządku obrad poprzez wycofanie pkt 21 Podjęcie uchwały

w sprawie ustalenia stawek opłaty od posiadania psów na terenie Gminy Smołdzino.

Przewodniczący Rady skierował wniosek Wójta pod głosowanie. 

Wynik głosowania:

 za - 15 głosów

przeciw - 0 głosów

wstrzymało się - 0 głosów  

Prowadzący obrady odczytał porządek obrad po zmianach:

1. Otwarcie sesji.

2. Przyjęcie porządku obrad.

3. Przyjęcie protokołu z obrad VI sesji Rady Gminy z dnia 3 października 2024 r.

4. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym.

5. Sprawozdania z działalności Komisji Rady Gminy w okresie międzysesyjnym.



6. Informacja  Przewodniczącego  Rady  Gminy  dotycząca  analizy  oświadczeń  majątkowych

radnych za 2023 rok.

7. Informacja Wójta Gminy dotycząca analizy oświadczeń majątkowych osób zobowiązanych

do ich złożenia za 2023 rok.

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Smołdzino na 2024 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Smołdzino

na lata 2024-2040. 

10. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi  Słupskiemu  na

organizowanie transportu zbiorowego w 2025 roku.

11. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  dla  Powiatu  Słupskiego  na

realizację zadania publicznego pn. "Organizacja systemu rozgrywek sportowych w ramach

Powiatowej Olimpiady Dzieci i Młodzieży szkół podstawowych i ponadpodstawowych".

12. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  rzeczowej  Powiatowi  Słupskiemu  na

realizację budowy chodnika w ciągu drogi powiatowej P 1123G w miejscowości Łokciowe.

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej,

stanowiącej mienie komunalne Gminy Smołdzino, w trybie przetargu. 

14. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  zasad  wnoszenia,  cofania  i  zbywania  udziałów

i akcji w spółkach prawa handlowego przez Wójta Gminy Smołdzino. 

15.  Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta jako podstawy wymiaru podatku

rolnego na 2025 rok. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny sprzedaży drewna przyjmowanej jako

podstawa wymiaru podatku leśnego na 2025 rok.

17. Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości na terenie Gminy

Smołdzino oraz zwolnień w tym podatku na 2025 rok.  

18. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  wysokości  stawek  podatku  od  środków

transportowych obowiązujących na terenie Gminy Smołdzino na 2025 rok.

19. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty miejscowej, stawek opłaty, terminów jej

płatności na terenie Gminy Smołdzino.   

20. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty targowej na placach i ulicach na terenie

Gminy Smołdzino.   

21. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  poboru  podatku  rolnego,  podatku  leśnego  i  podatku  od

nieruchomości  od  osób  fizycznych  w  drodze  inkasa  oraz  wyznaczenia  inkasentów

i określenia wynagrodzenia za inkaso. 



22. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  pokrycia  części  kosztów  gospodarowania  odpadami

komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie

odpadami komunalnymi w 2024 roku.  

23. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami

komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty na terenie Gminy Smołdzino.  

24. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  ryczałtowej  stawki  opłaty  za  gospodarowanie

odpadami komunalnymi za rok od domku letniskowego na nieruchomości albo od innej

nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe. 

25. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zarządzenia  poboru  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami

komunalnymi  w  drodze  inkasa  oraz  wyznaczenia  inkasentów  i  określenia  wysokości

wynagrodzenia za inkaso na terenie Gminy Smołdzino.  

26. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  przystąpienie  Gminy  Smołdzino  do

stowarzyszenia Związku Gmin Pomorskich.

27. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  Gminy  Smołdzino  do  stowarzyszenia

o nazwie Związek Gmin Wiejskich Rzeczypospolitej Polskiej.

28. Wolne wnioski i informacje.

29. Zakończenie sesji.  

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem porządku obrad. 

Wynik głosowania:

 za - 15 głosów

przeciw - 0 głosów

wstrzymało się - 0 głosów

Porządek obrad VII sesji Rady Gminy Smołdzino został przyjęty jednogłośnie.

Ad. 3.

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy radni zgłaszają uwagi do protokołu z obrad VI

sesji  Rady  Gminy  z  dnia  3  października  2024  r.  Do  protokołu  uwag  nie  zgłoszono,  zatem

prowadzący obrady zarządził głosowanie nad przyjęciem protokołu. 

Wynik głosowania: 

za – 15 głosów

przeciw - 0 głosów

wstrzymało się - 0 głosów

Protokół z obrad VI sesji Rady Gminy został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 4.

Prowadzący  obrady  przypomniał,  że  radni  w  materiałach  na  sesję  otrzymali  sprawozdanie

z działalności Wójta między sesjami. Następnie zapytał, czy ktoś z radnych ma uwagi lub pytania



do sprawozdania.  

W związku z brakiem uwag i  pytań Przewodniczący Rady stwierdził,  że  Rada Gminy przyjęła

sprawozdanie.

/Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik nr 2 do protokołu/.

Ad. 5.

Przewodniczący Rady przekazał, że w dniu dzisiejszym odbyło się wspólne posiedzenie Komisji

Rady  Gminy  podczas  którego  została  przedstawiona  informacja  o  stanie  realizacji  zadań

oświatowych za rok szkolny 2023/2024 oraz omówione projekty uchwał na dzisiejszą sesję.

Ad. 6.

Przewodniczący Rady odczytał informację dotyczącą analizy oświadczeń majątkowych złożonych

przez radnych za 2023 rok.

/Informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu/.

Ad. 7.

Wójt odczytał informację dotyczącą analizy oświadczeń majątkowych złożonych przez osoby do

tego zobowiązane za 2023 rok.

/Informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu/.

Ad. 8.

Podj  ęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Smołdzino na 2024 rok  

Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy mają pytania do projektu uchwały. 

Radni nie mieli pytań, zatem prowadzący obrady skierował projekt uchwały pod głosowanie.

Wynik głosowania

za - 15 głosów

przeciw - 0 głosów

wstrzymało się - 0 głosów

/Uchwała Nr VII/43/2024 w sprawie  zmian w budżecie  Gminy Smołdzino na 2024 rok  stanowi

załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/.

Ad. 9.

Podj  ęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Smołdzino na  

lata 2024-2040

Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy mają pytania do projektu uchwały.

Wobec braku pytań poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wynik głosowania:

 za - 15 głosów

przeciw - 0 głosów

wstrzymało się - 0 głosów



/Uchwała Nr VII/44/2024 w sprawie  zmian  zmian w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej Gminy

Smołdzino na lata 2024-2040 stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu/.

Ad. 10.

Podj  ęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi  Słupskiemu  na  

organizowanie transportu zbiorowego w 2025 roku

Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy mają pytania do projektu uchwały. 

W związku z brakiem pytań poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wynik głosowania

za - 15 głosów

przeciw - 0 głosów

wstrzymało się - 0 głosów

/Uchwała  Nr  VII/45/2024  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi  Słupskiemu  na

organizowanie  transportu  zbiorowego  w  2025  roku  stanowi  załącznik  nr  7 do  niniejszego

protokołu/.

Ad. 11.

Podj  ęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  dla  Powiatu  Słupskiego  na  

realizację zadania    publicznego pn. "Organizacja systemu rozgrywek sportowych w     ramach  

Powiatowej Olimpiady Dzieci i Młodzieży szkół podstawowych i     ponadpodstawowych"  

Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy mają pytania do projektu uchwały.

Wobec braku pytań poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wynik głosowania:

za - 15 głosów

przeciw - 0 głosów

wstrzymało się - 0 głosów

/Uchwała  Nr VII/46/2024 w sprawie udzielenia  pomocy finansowej  dla Powiatu Słupskiego na

realizację  zadania  publicznego  pn.  "Organizacja  systemu  rozgrywek  sportowych  w ramach

Powiatowej  Olimpiady  Dzieci  i  Młodzieży  szkół  podstawowych  i ponadpodstawowych" stanowi

załącznik nr 8 do niniejszego protokołu/

Ad. 12.

Podj  ęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  rzeczowej  Powiatowi  Słupskiemu  na  

realizację budowy chodnika w ciągu drogi powiatowej P 1123G w miejscowości Łokciowe

Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy mają pytania do projektu uchwały. 

Radni nie mieli pytań, zatem prowadzący obrady skierował projekt uchwały pod głosowanie.



Wynik głosowania:

za - 15 głosów

przeciw - 0 głosów

wstrzymało się - 0 głosów

O  zabranie  głosu  poprosił  Wójt  Gminy.  Poinformował,  że  budowa  chodnika  w  ciągu  drogi

powiatowej w miejscowości Łokciowe jest kolejnym wspólnym działaniem z Powiatem Słupskim

po to, żeby mieszkańcom żyło się lepiej na terenie gminy Smołdzino. 

/Uchwała  Nr  VII/47/2024  w  sprawie udzielenia  pomocy  rzeczowej  Powiatowi  Słupskiemu  na

realizację budowy chodnika w ciągu drogi powiatowej P 1123G w miejscowości Łokciowe stanowi

załącznik nr 9 do niniejszego protokołu/

Ad. 13.

Podj  ęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej,  

stanowiącej mienie komunalne Gminy Smołdzino, w trybie przetargu

Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy mają pytania do projektu uchwały.

Wobec braku pytań poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wynik głosowania:

za - 15 głosów

przeciw - 0 głosów

wstrzymało się - 0 głosów

/Uchwała Nr VII/48/2024 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej,

stanowiącej mienie komunalne Gminy Smołdzino, w trybie przetargu  stanowi załącznik nr  10 do

niniejszego protokołu/

Ad. 14.

Podj  ęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  zasad  wnoszenia,  cofania  i  zbywania  udziałów  

i akcji w spółkach prawa handlowego przez Wójta Gminy Smołdzino

Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy mają pytania do projektu uchwały. 

W związku z brakiem pytań poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wynik głosowania

za - 15 głosów

przeciw - 0 głosów

wstrzymało się - 0 głosów

/Uchwała Nr VII/49/2024 w sprawie  określenia zasad wnoszenia, cofania i zbywania udziałów i

akcji w spółkach prawa handlowego przez Wójta Gminy Smołdzino stanowi załącznik nr  11 do

niniejszego protokołu/.



Ad. 15.

Podj  ęcie  uchwały  w sprawie  obniżenia  ceny skupu żyta  jako podstawy wymiaru podatku  

rolnego na 2025 rok

Przewodniczący Rady przekazał, że podczas posiedzenia Komisji radni w głosowaniu opowiedzieli

się  za  obniżeniem  stawki  podatku  rolnego  z  maksymalnej  stawki  ogłoszonej  przez  Ministra

Finansów, tj. 86,34 zł do stawki 85,40 zł.

Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy mają pytania do projektu uchwały. 

Radni nie mieli pytań, zatem prowadzący obrady skierował projekt uchwały pod głosowanie.

Wynik głosowania

za – 15 głosów

przeciw - 0 głosów

wstrzymało się - 0 głosów

/Uchwała Nr VII/50/2024 w sprawie  obniżenia ceny skupu żyta jako podstawy wymiaru podatku

rolnego na 2025 rok stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu/.

Ad. 16.

Podj  ęcie uchwały w sprawie       obniżenia średniej ceny sprzedaży drewna przyjmowanej jako  

podstawa wymiaru podatku leśnego na 2025 rok

Prowadzący  obrady  poinformował,  że  podczas  posiedzenia  Komisji   radni  w  głosowaniu

opowiedzieli  się za maksymalną stawką podatku leśnego ogłoszoną przez Ministra Finansów, tj.

277,35zł. 

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. 

Wynik głosowania:

za - 0 głosów

przeciw - 15 głosów

wstrzymało się - 0 głosów

Uchwała nie została podjęta. 

Ad. 17.

Podj  ęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości na terenie Gminy  

Smołdzino oraz zwolnień w tym podatku na 2025 rok

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  podczas  posiedzenia  Komisji  radni  w  głosowaniu

opowiedzieli się za 15-sto procentowym  podniesieniem stawek podatku od nieruchomości.

Następnie zapytał radnych, czy mają pytania do projektu uchwały. 

Wobec braku pytań poddał projekt uchwały pod głosowanie. 



Wynik głosowania:

 za - 15 głosów

przeciw - 0 głosów

wstrzymało się - 0 głosów

/Uchwała Nr VII/51/2024 w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości na terenie Gminy

Smołdzino  oraz  zwolnień  w tym podatku  na  2025 rok stanowi  załącznik  nr  13 do  niniejszego

protokołu/.

Ad. 18.

Podj  ęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  wysokości  stawek  podatku  od  środków  

transportowych obowiązujących na terenie Gminy Smołdzino na 2025 rok

Przewodniczący obrad przekazał, że podczas posiedzenia Komisji radni w głosowaniu opowiedzieli

się  za  15-sto  procentowym  podniesieniem  stawek  podatku  od  środków  transportowych.

Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy mają pytania do projektu uchwały. 

Radni nie mieli pytań. 

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały.  

/Uchwała  Nr  VII/52/2024  w  sprawie określenia  wysokości  stawek  podatku  od  środków

transportowych obowiązujących na terenie Gminy Smołdzino na 2025 rok stanowi załącznik nr 14

do niniejszego protokołu/.

Ad. 19.

Podj  ęcie uchwały w sprawie    wprowadzenia opłaty miejscowej, stawek opłaty, terminów jej  

płatności na terenie Gminy Smołdzino

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  podczas  posiedzenia  Komisji  radni  w  głosowaniu

opowiedzieli  się  za pozostawieniem stawki opłaty miejscowej  na dotychczasowym poziomie,  tj.

3,00 zł.

Nastepnie zapytał radnych, czy mają pytania do projektu uchwały. 

W związku z brakiem pytań poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wynik głosowania

za - 15 głosów

przeciw - 0 głosów

wstrzymało się - 0 głosów

/Uchwała Nr VII/53/2024 w sprawie wprowadzenia opłaty miejscowej, stawek opłaty, terminów jej

płatności na terenie Gminy Smołdzino stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu/.

Ad. 20.

Podj  ęcie uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty targowej na placach i ulicach na terenie  

Gminy Smołdzino



Przewodniczący obrad przekazał, że podczas posiedzenia Komisji radni w głosowaniu opowiedzieli

się za pozostawieniem stawki opłaty targowej na dotychczasowym poziomie, tj. 20,00 zł.

Następnie zapytał radnych, czy mają pytania do projektu uchwały. 

Radni nie mieli pytań, zatem prowadzący obrady skierował projekt uchwały pod głosowanie.

Wynik głosowania

za - 15 głosów

przeciw - 0 głosów

/Uchwała Nr VII/54/2024 w sprawie wprowadzenia opłaty targowej na placach i ulicach na terenie

Gminy Smołdzino stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu/.

Ad. 21.

Podj  ęcie  uchwały  w  sprawie  poboru  podatku  rolnego,  podatku  leśnego  i  podatku  od  

nieruchomości od osób fizycznych w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia

wynagrodzenia za inkaso

Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy mają pytania do projektu uchwały. 

Radni nie mieli pytań. 

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały.  

/Uchwała  Nr  VII/55/2024  w  sprawie poboru  podatku  rolnego,  podatku  leśnego  i  podatku  od

nieruchomości  od  osób  fizycznych  w  drodze  inkasa  oraz  wyznaczenia  inkasentów  i  określenia

wynagrodzenia za inkaso stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu/.

Ad. 22.

Podj  ęcie  uchwały  w  sprawie  pokrycia  części  kosztów  gospodarowania  odpadami  

komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie

odpadami komunalnymi w 2024 roku

Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy mają pytania do projektu uchwały.

Radni nie mieli pytań.

O  zabranie  głosu  poprosił  Wójt  Gminy.  Na  wstępie  poinformował,  że  system  śmieciowy  nie

bilansuje się. Następnie przypomniał, że było mówione, że aby pomóc mieszkańcom w kosztach

związanych z odpadami, Gmina będzie dokładała brakującą kwotę w budżecie. Kwota, która była

zabezpieczona w budżecie na ten cel na 2024 rok zwiększyła się do kwoty 562 000,00 zł. Wójt

zwrócił się z prośbą do radnych, aby podjęli tę uchwałę, aby pomogli mieszkańcom w tej kwestii.  

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. 

Wynik głosowania:

 za - 15 głosów

przeciw - 0 głosów

wstrzymało się - 0 głosów



/Uchwała  Nr  VII/56/2024  w  sprawie pokrycia  części  kosztów  gospodarowania  odpadami

komunalnymi  z  dochodów  własnych  niepochodzących  z  pobranej  opłaty  za  gospodarowanie

odpadami komunalnymi w 2024 roku stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu/.

Ad. 23.

Podj  ęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami  

komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty na terenie Gminy Smołdzino

Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy mają pytania do projektu uchwały. 

Wobec braku pytań poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wynik głosowania:

za - 14 głosów

przeciw - 0 głosów

wstrzymało się - 1 głos

Głos zabrał Wójt Gminy informując, że stawka za odpady zwiększyła się o 5,00 zł, tj. z 35,00 zł na

40,00 zł  od osoby. Obecna ustalona na 2024 rok  maksymalna stawka ustawowa od mieszkańca

wynosi 53,00 zł. Wójt wyjaśnił, że przy stawce 40,00 zł od mieszkańca, Gmina i tak będzie musiała

dołożyć środki z budżetu do systemu gospodarki odpadami w kwocie 350 000,00 zł. Zaznaczył, że

gdyby nawet ustalić maksymalną stawkę od mieszkańca, tj. 53,00 zł, to i tak system śmieciowy nie

bilansowałby się. Następnie Wójt wyjaśnił dlaczego są tak duże koszta związane z odpadami na

terenie  Gminy  Smołdzino  przekazując,  że  powodem  jest  odległość  do  RIPOK-u  (Regionalnej

Instalacji Przetwarzania Odpadów), który znajduje się w Bierkowie, bo koszty najbardziej generuje

transport i zatrudnienie osób, które pracują w tym transporcie.     

/Uchwała Nr VII/57/2024 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami

komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty na terenie Gminy Smołdzino stanowi załącznik nr 19

do niniejszego protokołu/.

Ad. 24.

Podj  ęcie uchwały w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami  

komunalnymi za rok od domku letniskowego na nieruchomości albo od innej nieruchomości

wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe

Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy mają pytania do projektu uchwały. 

Radni nie mieli pytań, zatem prowadzący obrady skierował projekt uchwały pod głosowanie.

Wynik głosowania

za - 15 głosów

przeciw - 0 głosów

Głos zabrał  Wójt  Gminy informując,  że  stawka opłaty  za  odpady od domku letniskowego jest

stawka  ustawową  i  wynosi  261,00  zł.  Podkreślił,  że  gdyby  wysokość  tej  stawki  zależała  od



Samorządu, to byłaby ona na pewno dużo wyższa. 

/Uchwała  Nr  VII/58/2024  w  sprawie ustalenia  ryczałtowej  stawki  opłaty  za  gospodarowanie

odpadami  komunalnymi  za  rok  od  domku  letniskowego  na  nieruchomości  albo  od  innej

nieruchomości  wykorzystywanej  na cele  rekreacyjno-wypoczynkowe stanowi załącznik nr  20 do

niniejszego protokołu/.

Ad. 25.

Podj  ęcie  uchwały  w  sprawie  zarządzenia  poboru  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  

komunalnymi  w  drodze  inkasa  oraz  wyznaczenia  inkasentów  i  określenia  wysokości

wynagrodzenia za inkaso na terenie Gminy Smołdzino

Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy mają pytania do projektu uchwały.

Radni nie mieli pytań.

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały.

Wynik głosowania

za - 15 głosów

przeciw - 0 głosów

/Uchwała  Nr  VII/59/2024  w  sprawie  zarządzenia  poboru opłaty  za  gospodarowanie  odpadami

komunalnymi w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia

za inkaso na terenie Gminy Smołdzino stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu/.

Ad. 26.

Podj  ęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  przystąpienie  Gminy  Smołdzino  do  

stowarzyszenia Związku Gmin Pomorskich

Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy mają pytania do projektu uchwały.

W związku z brakiem pytań poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wynik głosowania

za - 15 głosów

przeciw - 0 głosów

wstrzymało się - 0 głosów

/Uchwała  Nr  VII/60/2024  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  przystąpienie  Gminy  Smołdzino  do

stowarzyszenia Związku Gmin Pomorskich stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu/.

Ad. 27.

Podj  ęcie  uchwały  w sprawie  przystąpienia  Gminy  Smołdzino  do  stowarzyszenia  o  nazwie  

Związek Gmin Wiejskich Rzeczypospolitej Polskiej

Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy mają pytania do projektu uchwały.

Wobec braku pytań poddał projekt uchwały pod głosowanie. 



Wynik głosowania:

za - 15 głosów

przeciw - 0 głosów

wstrzymało się - 0 głosów

/Uchwała Nr VII/61/2024 w sprawie przystąpienia Gminy Smołdzino do stowarzyszenia o nazwie

Związek  Gmin  Wiejskich  Rzeczypospolitej  Polskiej  stanowi  załącznik  nr  22  do  niniejszego

protokołu/.

Ad. 28.

Przewodniczący Rady poprosił zebranych o zgłaszanie wniosków i informacji.

Radny Kamil Kopiniak

- przypomniał, że w Zespole Szkolno – Przedszkolnym w Smołdzinie odbywała się akcja ,,Mono

babeczkowy październik”  i  w związku z tym podziękował  wszystkim,  którzy  piekli  ciasta  i  je

sprzedawali, a także tym, którzy kupowali słodkości wspierając tym konto Rady Rodziców;

-  nawiązując  do  wręczenia  przez  Wójta  nagród  i  listów  gratulacyjnych  uczennicom  Zespołu

Szkolno  –  Przedszkolnego  za  osiągnięcia  sportowe  poinformował,  że  Rada  Rodziców również

doceniła osiągnięcia sportowe dwóch uczennic wręczając upominki. Został zwołany uroczysty apel

z tej okazji,  a Rada Rodziców przekazała nagrodę finansową. Radny powiedział,  że osiągnięcie

jednej z uczennic, tj. III miejsce w Pucharze Polski w Judo jest warte podkreślenia, ponieważ jest to

reklama dla Gminy Smołdzino.

Następnie  Przewodniczący  Rady  oddał  głos  Dyrektorowi  Słowińskiego  Parku  Narodowego

P. Łukaszowi Ciżmowskiemu, który na wstępie podziękował Przewodniczącemu Rady i Wójtowi

Gminy za zaproszenie na sesję. Dyrektor wyraził zadowolenie z tego, że może poznać wszystkich

radnych. Następnie przywitał wszystkich oglądających transmisję. Dyrektor w swojej wypowiedzi

przekazał, że przy pełnieniu funkcji  Dyrektora Słowińskiego Parku Narodowego chciałby postawić

przede wszystkim na współpracę przynoszącą obopólne korzyści. Podkreślił, że zdaje sobie sprawę,

że Park Narodowy to są ograniczenia, ale głęboko wierzy w to, że uda się osiągnąć kompromis na

wielu polach, że będzie można podejmować wspólne inicjatywy, które będą zarówno promowały

Słowiński Park Narodowy, ale i przede wszystkim Gminę, bo jest to jedna z nielicznych Gmin,

która w całości jest objęta albo Parkiem Narodowym albo otuliną Parku. Dyrektor przekazał, że

chciałby,  aby  Gmina,  na  tyle  ile  może  Park  to  spowodować,  osiągała  korzyści  z  tego  tytułu.

Następnie Dyrektor powiedział, że wiadomym jest, że są jednak pewne ograniczenia ustawowe ze

strony Parku, ale zrobi wszystko, aby Gmina była zadowolona, jak i również zostały osiągnięte

cele,  które  zostały  postawione przed Słowińskim Parkiem Narodowym. Dyrektor  podkreślił,  że

liczy na dobrą i szeroką współpracę i w związku z tym podjął już wstępne rozmowy z Wójtem

Gminy na temat współpracy, a także brał  udział w spotkaniu sołeckim w m. Smołdziński Las.



Zapewnił,  że będzie starał  się brać udział  w spotkaniach,  na które będzie zapraszany.  Kończąc

wypowiedź Dyrektor powiedział, że Gmina Smołdzino leży w pięknym zakątku Polski, a Słowiński

Park Narodowy ma przyjemność leżeć na terenie Gminy Smołdzino i gdyby nie walory tej Gminy,

to  nie byłoby Słowińskiego Parku.  

Następnie głos zabrał Wójt przekazując, że obecny Dyrektor Słowińskiego Parku Narodowego jest

pierwszym Dyrektorem, który powiedział, że to Park leży na terenie Gminy, a nie Gmina na terenie

Parku.  Wójt  wyraził  nadzieję,  że rozmowy i  spotkania  z  Dyrektorem zaowocują  m.in.  tym,  że

Gmina  Smołdzino  przystąpi  do  Światowego  Rezerwatu  Biosfery  UNESCO.  Poza  tym  tematy

rozmów będą dotyczyły subwencji ekologicznej, a także strategicznych inwestycji na terenie gminy,

tj. oczyszczalni i kanalizacji.  

 Ad. 29.

W związku z  wyczerpaniem porządku obrad  Przewodniczący  Rady podziękował  wszystkim za

udział w obradach i o godzinie 16:40 zamknął VII sesję Rady Gminy Smołdzino.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała:
Edyta Szczekarewicz
starszy inspektor ds. Biura Rady     
BIP oraz Biura Obsługi Klienta     

Integralną część protokołu stanowi nagranie sesji w formie audio-video zamieszczone na stronie
Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Gminy Smołdzino w zakładce System Rada -> Sesje Rady. 

Wydruki z głosowań imiennych przeprowadzonych podczas sesji znajdują się na stronie Biuletynu
Informacji Publicznej Urzędu Gminy Smołdzino w zakładce System Rada -> Głosowania.


